

Title (en)

A METHOD OF COATING CHEESE WITH A PROTECTIVE LAYER AND A PLANT FOR CARRYING OUT THE PROCESS.

Title (de)

VERFAHREN ZUM ÜBERZIEHEN VON KÄSE MIT EINER SCHUTZSCHICHT UND ANLAGE ZUR DURCHFÜHRUNG DES VERFAHRENS.

Title (fr)

PROCEDE DE REVETEMENT DU FROMAGE AVEC UNE COUCHE PROTECTRICE ET INSTALLATION POUR L'APPLICATION DU PROCEDE.

Publication

EP 0028236 A1 19810513 (EN)

Application

EP 80900921 A 19801117

Priority

DK 184079 A 19790504

Abstract (en)

[origin: WO8002361A1] A method of coating cheese with a protective layer, e.g. paraffin, wherein dipping each chesse (A, B), secured by means of one or more suction cups (13, 14), is partly dipped in a vessel (3) of molten protective material, following which each cheese (C, D, E) is turned and dipped so that the protective layer covers the cheese (F) completely. The invention also related to a plant for automatically carrying out the method.

Abstract (fr)

Un procede de revetement du fromage avec une couche de protection p.ex. de la paraffine, consiste a tremper chaque fromage (A, B), fixe au moyen d'un ou de plusieurs godets d'aspiration (13, 14), dans un recipient (3) contenant un materiau de protection fondu, ensuite chaque fromage (C, D, E) est retourne et trempe pour que la couche protectrice recouvre completement le fromage (F). Installation pour la mise en oeuvre automatique du procede.

IPC 1-7

A23C 19/16

IPC 8 full level

A01J 27/02 (2006.01); **A23C 19/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

A01J 27/02 (2013.01); **A23C 19/163** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8002361 A1 19801113; DK 184079 A 19801125; EP 0028236 A1 19810513

DOCDB simple family (application)

DK 8000026 W 19800501; DK 184079 A 19790504; EP 80900921 A 19801117